

尚讚

MIPON Premium Set Menu

米其林套餐

手路拼盤

松露煎干貝・燻香櫻桃鴨・蒜苗豚舌捲・和風鰻魚捲・炙烤烏魚子

MIPON Signature Cold Dishes

古味澎湃佛跳牆

Signature Taiwanese Soup

鯉魚大蝦香糟餅

Deep-fried Shrimp Paste/ Yilan Fried Zaobing Cake

星蔥陶板活鮑魚

Boiled Live Abalone with Scallion Oil

五柳菊花魚

Deep-fried Fish with Shredded Pork and Vegetables

私房醃小菜

山葵醃蘿蔔・梅汁蜜雙茄・季節漬黃瓜

Pickled Side Dishes

米香真功夫炒飯

MIPON Signature Fried Rice

現沖紅麴老饕牛肉湯

Red Vinasse Beef Soup

當法國遇上台灣味
Mipon x French Pastry

香草雞蛋糕

Taiwanese Egg Cake with Vanilla

台灣精選茗茶

Taiwan Classical Tea

每位NT\$2,800/ per person

請於三天前預訂，本套餐僅適用85折以上信用卡優惠。

Please make a reservation three days in advance; the set menu is valid with the maximum discount under 15% off.



若您對任何食物過敏或有其他特殊需求，請在點餐前告知服務人員。

以上價格均需另加10%服務費。餐廳自備酒水服務費：葡萄酒及一般酒NT\$800/瓶；烈酒NT\$1,200/瓶。

Please advise us of any food allergies or dietary restrictions when making orders.

All prices are subject to a 10% service charge. The corkage fee per bottle is NT\$800 for wines and NT\$1,200 for liquors.

金讚

MIPON Superior Set Menu

米其林套餐

私房醃小菜

山葵醃蘿蔔·梅汁蜜雙茄·季節漬黃瓜

Pickled Side Dishes

手路拼盤

松露鮮鮑魚·滷黑豚腱肉·南瓜魚子塔·如意鴨賞捲·五味鮮軟時

MIPON Signature Cold Dishes

米香極品佛跳牆

MIPON Signature Taiwanese Soup

三星蔥蒸活珠龍

Steamed Live Lobster with Scallion

烏金糕渣香糟餅

Fried Chicken Stock with Charcoal Powder /Yilan Fried Zaobing Cake

碧綠通心河鰻捲

Eel and Vegetables Wrap

阿嬤ㄟ滷肉刈包

Steamed Bun with Braised Pork Belly

上湯瑤柱松茸湯

Scallop and Matsutake Soup

當法國遇上台灣味
Mipon x French Pastry

花生磅蛋糕佐杏仁茶

Peanut Butter Pound Cake with Taiwanese Almond Tea

台灣精選茗茶

Taiwan Classical Tea

每位NT\$3,800/ per person

請於三天前預訂，本套餐僅適用85折以上信用卡優惠。

Please make a reservation three days in advance; the set menu is valid with the maximum discount under 15% off.



若您對任何食物過敏或有其他特殊需求，請在點餐前告知服務人員。

以上價格均需另加10%服務費。餐廳自備酒水服務費：葡萄酒及一般酒NT\$800/瓶；烈酒NT\$1,200/瓶。

Please advise us of any food allergies or dietary restrictions when making orders.

All prices are subject to a 10% service charge. The corkage fee per bottle is NT\$800 for wines and NT\$1,200 for liquors.